
Dagsorden bestyrelsesmøde Børneby Nord 
 

Onsdag den 14. juni   

Kl. 18.30-20.30 

i Ørsted 

Forældre Deltog Ledere Deltog 

Clara Nørrevang 

Specialklasserækken 

Formand for fællesbestyrelsen 

x   

CCCCCCCCCCCCCC 

Skole -Vivild 

Næstformand 

 Carsten Sommergreen, Viceleder x 

    

Betina Jansen 

Dagplejerne 

x Medarbejdere  

 

 

Dan Kastrup Johansen 

Skole – Vivild 

x Lisbeth Riis, Dagplejen x 

wwww 

Dagtilbud – Vivild 

 Birthe Jørgensen, ABC  

Anders Revsbech   

Skole – Ørsted 

x Oline Frederikke Buhl-Blæsild, 

Skovsprutten 

x 

Jacob Skov 

Skole – Ørsted 

 Anni Hovmann, Nordlyset x 

Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 

Dagtilbud – Ørsted 

x Marianne Holleufer, Langhøjskolen x 

XXX YYYYYYY 

Skole – Allingåbro 

 Anders Lützen, Rougsøskolen x 

Lasse Hørning 

Skole – Allingåbro 

x Lis Pedersen, Allingåbroskolen x 

Christian Bust Olsen 

Dagtilbud - Allingåbro 

x Elevråd  
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Valgt på stemmeflertal 

   

Henning Hansen 

Foreningslivet i distrikt Børneby Nord 

   

    
 

1.  
Godkendelse af referat Godkendt 

2.  
Meddelelser fra formanden, områdets 

ledelse, områderne, råd og udvalg, samt 

elevråd. 

- Udviklingssamtaler med skoledirektør og 

økonomidirektør- (tidligere dialogmøder) 

Man analyserer på trivselsundersøgelser og 

nationale test - hvor skal der sættes ind? Der 

er udarbejdet en udviklingsplan, hvor der er 

fokus på sprog og læsning samt deltagelse. 

Det skal formidles på hjemmeside og ud til 

politikere.  



  

- Økonomi: Norddjurs skal spare som 

sædvanligt - vi hæfter solidarisk med 

socialområdet og vi skal dermed også spare. 

Dog et mindre beløb 30.000 kr. da vi er 

under administration.  

- §17.4 anbefalinger - det handler om hvordan 

man forbedrer fordelingsmodellen i 

kommunen - der er nedsat et udvalg til at 

komme med bud på løsninger - Udvalget er 

kommet med flere anbefalinger bl.a. 

     anbefales elevbaseret tildeling frem for 

klassetildeling. Det er godt for Børneby Nord.  

Ramme for dagtilbud - der kommer en ny 

ramme? Der skal laves et overblik over 

normeringerne i dagtilbud.  

- Midler til læsevejleder/ordblindelærer: Vi har 

fået 35.000 kr. til uddannelse. Lillian har søgt 

og fået.  

- Nordlyset har fået en pulje penge 300.000 til 

at ansætte personale til udsatte børn.  

 

3.  
Ang. distriktslederstillingen  Der kan ikke siges mere end der står i den 

officielle udmelding. Det er en personalesag og 

dermed tavshedspligt.  

Der er heller ikke noget nyt om den fremtidige 

situation.  

4.  
Info omkring formandspost De forskellige muligheder blev drøftet, og 

punktet tages op til august.  

5.  
Tid til at optage video ang. bestyrelsen Fristen blev ændret til mandag d. 19. juni.  

6.  
Nyt fra det politiske niveau Der skal snart være samtaler til den nye Skole- 

Dagtilbudchef - der har været 14 ansøgninger.  

7.  
Emner til Fællesbestyrelsens 

Facebookside. 

  

8.  
Evt.   

9.  
Godkendelse af referat Godkendt 

10.  
Næste møde  August. Dato kommer senere 


